
Čj.    1267/2024-UMDB

Zápis 

z 14. zasedání Zastupitelstva městyse Dolní Bukovsko, 

konaného dne 4. listopadu 2024 od 19.  00   hodin   

v     zasedací místnosti budovy Městyse Dolní Bukovsko  

Přítomni: Mgr.  Ivana  Makovičková,  Petr  Malecha,  Ing.  Jan  Bořuta,  MUDr.  Vendula
Fajtlová, JUDr. Eva Bartošová, Zdeněk Tůma, Pavel Kohout, Tomáš Pavlásek, Mgr. Milena
Zahradníková, Stanislav Klika, Ing. Jan Svoboda, Pavel Makovička (19:33) – (příloha č. 1). 

Omluveni: Ing. Jan Němec Bc. Pavlína Kovaříková, Bc. Jiří Matoušek

Hosté: dle Prezenční listiny

Ověřovatelé zápisu: Petr Malecha, Ing. Jan Svoboda

Zapisovatel: Bc. Hana Svačinová

Program jednání

1. Zahájení
2. Určení ověřovatelů zápisu jednání
3. Určení zapisovatele jednání
4. Kontrola usnesení z minulého zasedání
5. Dotazy k činnosti rady městyse
6. Schválení dodavatele na akci „Dovybavení sběrného Dvora v Dolním Bukovku“ 
7. Schválení ceny vodného a stočného pro rok 2025
8. Diskuse a sestavení rozpočtu na rok 2025
9. Majetkové záležitosti – prodej, směna obecního majetku
10. Různé – připomínky, dotazy a interpelace zastupitelů městyse
11. Závěr

Projednáno
1. Zahájení

Paní starostka zahájila jednání v 19.06  hodin, přivítala přítomné, konstatovala, že je přítomno
11 zastupitelů  a  4  jsou omluveni.  Zasedání  je  usnášeníschopné,  starostka  dala  hlasovat  o
schválení programu jednání.

Návrh usnesení: ZM schvaluje navržený program 14. zasedání ZM
Hlasování: 11 pro (Mgr. Ivana Makovičková, Petr Malecha, Ing. Jan Bořuta, MUDr. Vendula Fajtlová, JUDr.
Eva Bartošová, Zdeněk Tůma, Pavel Kohout, Tomáš Pavlásek, Mgr. Milena Zahradníková, Ing. Jan Svoboda,
Stanislav Klika) 0 proti, 0 se zdržel.
Usnesení č. 109/14 ZM bylo schváleno.
 

Zasedání zastupitelstva městyse Dolní Bukovsko dne 4. 11. 2024
[1]



2. Určení ověřovatelů zápisu
Starostka určila ověřovateli zápisu zastupitele Petra Malechu a Ing. Jana Svobodu. 

3. Určení zapisovatele jednání
Zapisovatelem jednání určila starostka paní Bc. Hanu Svačinovou.

4. Kontrola plnění usnesení z minulého jednání
Starostka uvedla, že všechna usnesení z minulého zasedání s pověřujícím charakterem byla
splněna.

5. Dotazy k činnosti rady městyse
K činnosti RM nevznesli zastupitelé žádné dotazy. 

6. Schválení dodavatele na akci,, Dovybavení sběrného dvora v Dolním Bukovku“ 

Paní starostka prezentovala zastupitelům a přísedícím hostům společnost Odpady JIH spol.
s.r.o.,  která  veřejnou  zakázku  administrovala, potažmo  pan  Pavel  Peroutka,  který  je  léta
odborným garantem našeho odpadového hospodářství a sběrného dvora. Tato společnost nám
administrovala nejen dotaci,  která je 70% kupní ceny, ale i veřejnou zakázku. Předmětem
dodávky  je  1x  lis  na  papír,  1x  lis  na  plast,  2x  plechové  garáže,  kamerový  systém  a  2
velkoobjemové  kontejnery.  Společnost,  která  jako  jediná  podala  cenovou  nabídku,  je
společnost MEVA  –  TEC s.r.o.,  se  sídlem Roudnice  nad  Labem,  IČ  62742051  za  cenu
1 001 500 Kč.

Návrh  usnesení: Zastupitelstvo  městyse  Dolní  Bukovsko  schvaluje  dodavatele  na  akci
,,Dovybavení sběrného dvora v Dolním Bukovku“ společnost MEVA – TEC s.r.o., se sídlem
Roudnice nad Labem, IČ 62742051 za cenu 1 001 500 Kč.

Hlasování: 11 pro (Mgr. Ivana Makovičková, Petr Malecha, Ing. Jan Bořuta, MUDr. Vendula Fajtlová, JUDr.
Eva Bartošová, Zdeněk Tůma, Pavel Kohout, Tomáš Pavlásek, Mgr. Milena Zahradníková, Ing. Jan Svoboda,
Stanislav Klika) 0 proti, 0 se zdržel.
Usnesení č. 110/14 ZM bylo schváleno.

7. Schválení ceny vodného a stočného pro rok 2025
Provozovatelem vodovodu je společnost ČEVAK a. s. Výše vodného zůstává nadále na částce
40 Kč + DPH za 1m³. Městys je provozovatelem kanalizace, z důvodu tvoření rezervy na její
opravu, zvyšujeme cenu stočného za 1m³. V následujícím roce budeme opravovat  čističku
odpadních vod v Dolním Bukovsku. Paní starostka navrhuje cenu stočného ve výši 16 Kč
včetně DPH za 1m³. Zastupitelé o částce krátce diskutovali se závěrem, že je vhodné stočné
zvýšit právě vzhledem ke stavu stávající kanalizace a ČOV DB.

Návrh usnesení: Zastupitelstvo městyse Dolní Bukovsko schvaluje cenu vodného pro rok
2025 ve výši 40 Kč + DPH za 1m³ a cenu stočného pro rok 2025 ve výši 16 Kč včetně DPH
za 1m³.

Hlasování: 11 pro (Mgr. Ivana Makovičková, Petr Malecha, Ing. Jan Bořuta, MUDr. Vendula Fajtlová, JUDr.
Eva Bartošová, Zdeněk Tůma, Bc. Jiří Matoušek, Pavel Kohout, Bc. Pavlína Kovaříková, Tomáš Pavlásek, Mgr.
Milena Zahradníková) 0 proti, 0 se zdržel.
Usnesení č. 111/14 ZM bylo schváleno.
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 V 19:33 přichází Pavel Makovička.

8. Diskuse a sestavení rozpočtu na rok 2025

Paní starostka promítla návrh rozpočtu na obrazovku, poté na přítomné zastupitele městyse
vznesla dotaz, co by se mělo nebo chtějí přidat do rozpočtu na rok 2025. 

 Na  dotaz  financování  opravy  koupaliště  a  místních  komunikací,  paní  starostka
odpověděla,  že  na  opravu  koupaliště  bude  žádána  dotace,  u  místních  komunikací
budeme  rovněž  žádat  o  dotaci.  Záměr  revitalizace  hasičské  nádrže  (koupaliště)  je
velkolepý, v plánu je zatravnit brouzdaliště, vybetonovat a kameny vyspravit břehy a
dno,  vybudovat  molo  a  oddrenážovat  povrchovou  vodu,  která  bude  svedena  do
místního potoka.

 Dalším dotazem byl  chodník  v obci  Bzí.  Zastupitelům a  hostům bylo sděleno,  že
projekt je rozdělen na 2 etapy. První etapa od Zámku Bzí k autobusové čekárně bude
stát  cca  5 mil.  Kč,  druhá etapa  zahrnuje  zbytek.  Dotace  ze  SFDI úspěšná  nebyla,
budeme žádat přes MAS Vltavotýnsko. Bude užitečné začít etapou č. 1.  

 Paní starostka dále informovala zastupitele  a přísedící  hosty o rozpočtu,  ve kterém
dojde k navýšení výdajů na školu na částku 3,8 mio. Pro rok 2025 bude rozpočtováno
vyšší příspěvek k nákupu nového nábytku pro první až pátou třídu, dále všem sdělila,
že dne 30. října byla podána žádost o dotaci na zateplení fasády bílé části budovy
základní školy, na zřízení rekuperace a klimatizace a na nákup topných těles, kotlů a
svítidel. 

 Pro  sběrný  dvůr  navrhuje  starostka  pořídit  elektrickou  multikáru,  která  by  byla
dobíjena ze stálého přívodového kabelu z FTE na hasičské zbrojnici či škole, která je
plánovaná v příštím roce.

 Dotaz zastupitelů na projektovou dokumentaci  ostrůvku a přechodu pro chodce od
Padělků k ulici  Na Chobotě.  Paní  starostka informovala,  že oba prvky zpracovává
projektant Ing. Slezák z ateliéru INPROPO a věří, že budou realizovány. 

 Dotaz na rekonstrukci ulice U Cihelny vznesl zastupitel Zdeněk Tůma, zda by se tato
rekonstrukce neprovedla z půjčky od společnosti Heluz cihlářský průmysl a.s., která
má  v Dolním  Bukovku  své  sídlo  i  provozovnu.  Paní  starostka  na  tento  dotaz
odpověděla, že již máme jednu bezúročnou půjčku od Bukovské vody a není si jistá
vůlí ostatních zastupitelů se půjčovat peníze, navíc od společnosti, která měla více než
rok odstávku provozu. Paní starostka navrhuje tuto akci realizovat stejně jako ulici J.
Koláře před 2 lety, tedy jako sdruženou investici spolu se SÚS JČK. Připomněla však,
že v posledních  letech  SÚS investovala  do Dolního Bukovska nemálo  peněz.  Paní
starostka  ještě  v letošním  roce  bude  projednávat  potřebné  rekonstrukce  krajských
komunikací v Dolním Bukovsku.

 Zastupitel Ing. Jan Svoboda se dotazoval na revitalizaci náměstí Jiráskovo, Společnost
CETIN, která v Dolním Bukovsku provádí výkopové práce v souvislosti s pokládkou
optických kabelů, upraví chodník vedoucí od Alzaboxu k obchodu Trefa do roviny,
tak aby tudy mohli zákazníci  dojet vozíkem až k autu. Chodník od hlavní cesty do
obchodu bude rovněž opraven a chodník u travnaté plochy bude zrušen, tímto dojde ke
zvětšení parkovací plochy. Nicméně revitalizace jako taková zatím plánovaná není,
neboť se jedná o projekt v desítkách milionů, ale navrhla stávající studii připravit do
podoby,  aby mohla  být  prezentována  občanům a  tím se  zase  o  kousek posuneme
k realizaci. 
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9. Majetkové záležitosti – prodej, směna obecního majetku
 Zůstatek na bankovním účtu je celkem 9 800 000 Kč a 1 mil. Kč je ve fondu obnovy

vodohospodářského majetku  pro potřeby oprav  kanalizace,  čističky odpadních  vod
apod.

 Městský úřad Týn nad Vltavou, Odbor dopravní, obdržel petici vyjadřující nesouhlas s
dopravní značkou „Průjezd zakázán“ v ulici  Na Hejčarech.  Zastupitelka JUDr. Eva
Bartošová, která v dané ulici bydlí, sděluje, že tato značka má být v ulici umístěna
z důvodu dopravní a občanské bezpečnosti, ne z důvodu parkování občanů, jak se píše
v  petici.  Za  posledních  10  let  došlo  k vysokému  nárůstu  dopravního  provozu.
K diskuzi se připojil  zastupitel  Zdeněk Tůma, který zdůraznil,  že navigační  systém
navádí  k průjezdu  touto  ulicí.  Paní  starostka  se  k této  diskusi  vyjádřila,  že  tuto
problémovou situaci konzultovala předem s projektanty, odborníky, kteří navrhovali
tuto  ulici  osadit  právě  touto  dopravní  značkou.  Dále  se  dotázala  přítomných
zastupitelů, zda na osazení značky trvají a nikdo z přítomných zastupitelů nevyjádřil
nesouhlas. K diskusi se dále přidal zastupitel Stanislav Klika a navrhuje tuto dopravní
značku umístit i do ulice V Hliníku. Paní starostka tuto diskusi uzavírá výrokem, že
Dopravní úřad tuto dopravní situaci posoudí a rozhodne.

 Paní starostka obdržela emailovou zprávu od místního občana, který obsahuje návrhy
na zlepšení v oblasti kontejnerů na tříděný odpad a situaci na místních komunikacích
při deštivém počasí, ten si sám své návrhy na jednání prezentoval: 
1) Občan doporučuje umístit více kontejnerů na Padělkách nebo je rozmístit na více

míst. Jedná se především o kontejner na papír. Paní starostka vidí řešení v lisu na
papír,  který  bude  již  brzy  na  sběrném  dvoře.  Zaměstnanci  městyse  budou
popelnice s papírem do sběrného dvora vyvážet obden. Zakoupíme tedy plastové
popelnice  kvůli  snazší  manipulaci,  neboť  občané  papír  nesešlapají  a  neumí
kontejner efektivně naplnit. 

2) Odtokový kanál v zatáčce je rozbořený a hrozí, že by do něj mohl někdo vlézt a
přivodit  si  úraz.  Občan  doporučuje  vsadit  novou  mříž  z důvodu  bezpečnosti
občanů. 

3) Při deštivém počasí  se dostává voda z místní  komunikace  z ulice Spojovací  na
silnici směr obec Popovice, kanály jsou nedostatečné, nejde do nich tekoucí voda.
Občan navrhuje, kde by bylo vhodné umístit 2 rovnoběžné odvodňovací žlaby, tzv.
ekodreny,  které  by  danou  situaci  při  deštivém  počasí  vyřešily.  Dále  občan
upozornil  na propustek nacházející  se u posezení  na trase cyklostezky vedoucí
směrem obec Popovice,  je neudržovaný.

10. Různé:
 Občanka měla dotaz na finanční příspěvky do místních osad. Bylo ji vysvětleno,

že  výše  příspěvku  se  odvíjí  od  počtu  obyvatel  v dané  obci  a  převedení
nevyčerpaných financí na další rok.

 Paní magistra Ivana Jakubalová uvedla, že petiční právo je základním ústavním
politickým právem všech občanů, tedy i těch, co nemají řidičské průkazy, jak bylo
uvedeno v Bukovskému zpravodaji.  Dále tlumočila prosbu občanů z ulice Jana
Koláře o snížení rychlosti v této ulici, neboť se zde jezdí velice rychle, navrhovala
20 km/hod. Vodorovná místa pro přecházení,  která zde jsou, nejsou vidět,  jsou
vybledlá  a  nejsou  označena  svislou  dopravní  značkou  A12-chodci,  tak  aby  je
každý řidič viděl a prosbu o zřízení chodníku v ulici Na Hejčarech. Dalším přáním
občanů bylo umístit do výjezdu z ulice Staré Město vypouklé zrcadlo, protože do
křižovatky se musí najet celým vozidlem, aby byl výhled a když jede někdo rychle
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od Horního Bukovska, tak do vás může narazit.  Pan Zdeněk Tůma vstoupil  do
výkladu  paní  magistry  a  vysvětluje,  že  dopravní  úřad  nedovolil  přechod  pro
chodce,  nepovolil  zrcadla...   Dále pak předala  starostce vyjádření,  které  k věci
poskytl Krajský úřad odbor dopravy a Krajské ředitelství policie. Na závěr uvedla,
že  jako  iniciátorka  petice  s  umístěním  značky  Průjezd  zakázán  v  ulici  Na
Hejčarech zásadně nesouhlasí a proti jejímu umístění se bude odvolávat.
Další otázka – Proč Na Hejčarech není chodník? Paní starostka odpověděla, že se
tam nevejde, ulice by se musela zjednosměrnit. Do diskuse se zapojuje také pan
Bc.  Dolejš.  Po  vyostřené  diskusi  paní  starostka  tuto  ukončila  a  stávající  stav
shrnula tak, že o značce rozhodne Odbor dopravy v Týně, chodníky se do ulice Na
Hejčarech nevejdou,  neboť ani  za cenu ubrání  hlíny z opěrného svahu,  jak Bc.
Dolejš  navrhoval,  není  v ulici  dost  místa,  ostatní  navrhovaná  opatření  prověří
z hlediska realizovatelnosti. Zastupitele informovala, že kolem 10. prosince bude
další  jednání  ZM,  poděkovala  za  přítomnost,  požádala  některé  občany,  aby
neuráželi některé zastupitele a jednání ukončila.   

11. Závěr
Starostka ukončila jednání v 21:20 hodin.

Ověřovatelé zápisu:

Petr Malecha Ing. Jan Svoboda

Zapsala: Bc. Hana Svačinová, 4. 9. 2024
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